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                                                         Z A P I S N I K  
 
Sa 1. Redovite sjednice Upravnog odbora Društva, održane 24.02.2015. u prostoriji Društva s 

početkom u 18,00 sati. 

Sjednici prisutni članovi UO: Vladimir Pavičić, Zorica Sandukčić, Vlado Obad, Ksenija Vilić, 

Ivica Miložić, Tatjana Glumac-Stanković, Ljilja Havranek (prisustvovala sjednici nakon 

19,15 sati) 

Članovi Nadzornog odbora: Lidija Vorše 

Ostali prisutni članovi Društva: Saša Pavičić 

Odsutni članovi UO: Ančica Berki (ispričala se zbog poslovnih obveza), Darko Prusina, 

Marjan Špiranec (ispričali se zbog bolesti), Mirela Poljak-Šefčić 

 

Predsjednik je utvrdio da imamo kvorum te je predložio slijedeći dnevni red: 

 

1. Usvajanje predloženog dnevnog reda, 

2. Imenovanje zapisničara sastanaka UO Društva,  

3. Vođenje pisane dokumentacije Društva,  

4. Verifikacija odluke da članovi Društva sudjeluju na Seminaru o novim zakonskim 

odredbama o financijskom i pravnom djelovanju udruga u „Bios“-u 27.02.2015.g., 

5. Imenovanje komisije za pregled i popis arhive i imovine Društva, 

6. Imenovanje glasnogovornika Društva, 

7. Imenovanje voditelja planinarskih sekcija na mandat saziva ovoga UO, 

8. Upućivanje planinarki i planinara na tečaj za vodiče, 

9. Organiziranje planinarske škole,  

10. Korištenje planinarske kuće „VILJEVO“, 

11. Inicijativa za prikupljanje ponuda i kupovini  gatora u Batini. 

12. Imenovanje organizacijskog odbora  za ovogodišnji PPP Aljmaš – Erdut 

13. Nadopuna plana izleta za ožujak 2015. godine  

14. Razno (oglasna ploča, internet stranica, planiranje izleta na vrijeme) 

 

1. Točka 

Dnevni red je jednoglasno usvojen.                            

 

2. Točka 

Kako bi ostao pisani trag o radu UO Društva, jednoglasno je donesena odluka o imenovanju 

zapisničarke Lidije Vorše, članice Nadzornog odbora Društva. Zapisničarka se imenuje na 

mandat ovog saziva UO. 
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3. Točka 

Obzirom da je dokumentacija Društva nesređena i razasuta na nekoliko lokacija jednoglasno 

je donesena odluka da: 

tajnik vodi:  

- a) evidenciju članova u pisanom i digitalnom obliku 

            -    b) evidenciju o registraciji Društva, ugovorima i drugim dokumentima 

            -    c) evidenciju izleta i planinarskih aktivnosti tijekom godine 

 -    d)  evidenciju i podatke o planinarskim društvima s kojima surađujemo i po potrebi                    

zadužen je za pozivanje na manifestacije i sl. 

 - tajnik će zajedno s Komisijom iz točke 4. ovog zapisnika pregledati svu dokumentaciju koja se 

nalazi u prostoriji Društva te će načiniti popis građe koja se neće sačuvati. Sve navedeno učinit će 

se do slijedećeg sastanka UO Društva. 

blagajnica vodi:  svu financijsku dokumentaciju sukladno pozitivnim propisima Republike 

Hrvatske 

voditelji sekcija – vode za svaku sekciju posebno sve podatke o provedenim aktivnostima. 

Društvo će osigurati za svaku sekciju zaseban registrator o kojima brigu vode voditelji. 

Voditelji su obvezni sastaviti godišnje izvješće o radu svoje sekcije.  

 

Sva dokumentacija mora se nalaziti posložena u odgovarajućim registratorima ili mapama po 

vrsti i godini te se nalaziti u prostoru Društva. 

 

Točka 4. 

Obzirom na promjene Zakona o udrugama kao i novim pravilima financijskog poslovanja 

udruga, jednoglasno je donesena odluka da se Zorica Sandukčić (u svezi financija) i Lidija 

Vorše (u svezi pravnog aspekta) upute na seminar koji će se održati 27.02.2015. u „Biosu“. 

Izvješće sa seminara polaznice će predočiti Društvu na slijedećem sastanku UO. 

 

Točka 5. 

Obzirom da je Društvo tijekom svog postojanja od 1971. godine steklo određenu imovinu 

(šatori, penjački pojasevi, drvene klupe na rasklapanje) kao i činjenica da posjeduje dosta 

arhivske građe koju bi trebalo pregledati i popisati jednoglasno je donesena odluka o 

imenovanju: 

Komisije za pregled i popis arhive i imovine Društva u sastavu: Đorđe Balić, Darko 

Prusina, Saša Pavičić i Vlado Pavičić.  

Glavni arhivar i oružar Društva: Darko Prusina. 

Ostala imovina (oprema visokogorske sekcije i markacista) nalazit će se kod voditelja 

pojedine sekcije. 

Tehnička oprema (razglas sa zvučnicima, projektor i laptop) će se nalaziti kod Vlade Pavičića. 

Zadatak Komisije je da preuzme svu dokumentaciju i imovinu koja se trenutno nalazi kod 

Darije Galinec i u ormaru u prostoriji Društva. Ormar je potrebito potpuno osloboditi od stare 

arhive i sav višak će se smjestiti kod Darka Prusine u kuću. 

Komisija i tajnik će kompletnu inventuru imovine i dokumentacije Društva dovršiti do 

30.03.2015. godine. 

Vlado Obad je izvijestio da je planinarska ostavština Josipa Junga izložena u Muzeju 

Slavonije te je predložio da se u budućnosti može formirati takva zbirka i naših članova. 

Ksenija Vilić će obaviti razgovor s članovima obitelji našeg člana Đure Turkovića. 
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Saša Pavičić je predložio da on i Goran Pofuk odu kod Zlatka Komloši po platno za 

projekcije. Predloženo je da se projektor i platno trajno montiraju na zidu u prostoriji Društva 

kao što je to učinjeno po školama. 

 

Točka 6. 

Obzirom na potrebu promidžbe planinarenja kao glavne djelatnosti Društva, izvješćivanja i 

suradnju s medijima jednoglasno je donesena odluka da se imenuje Ksenija Vilić, članica UO 

glasnogovornicom Društva i osobom zaduženom za odnose s javnošću i suradnju s medijima. 

Glasnogovornica se imenuje na mandat ovog saziva UO. 

 

Točka 7. 

Na prijedlog Vlade Pavičića jednoglasno je donesena odluka da se imenuju  voditelji 

pojedinih planinarskih sekcija kako slijedi: 

Sekcija vodiča – Ivica Miložić 

Markacistička sekcija – Damir Ižaković 

Visokogorska sekcija – Davor Šefčić 

Seniorska sekcija – Saša Pavičić 

Sekcija Sveti Josip Radnik – Ančica Berki 

Lege, legice i legosići (rad s mladima)- Tatjana Glumac Stanković 

  

Voditelji pojedinih sekcija imenuju se na mandat ovog saziva UO. 

Sva pitanja unutar sekcije će se raspraviti na sastancima sekcije koje sazivaju voditelji. 

Sastanci se mogu održavati u prostorijama Društva utorkom od 19,00 sati nadalje. 

Sekcija Sv.Josipa Radnika imat će svoju prvu aktivnost 21.03.2015. : Našički križni put. 

Preporučuje se Sekciji Lege,legice i legosići da se povežu s PD Vukovar i SPS-om pri kojima 

već postoje projekti za rad s mladima, te surađuje sa svim prosvjetnim radnicima u Društvu 

(Ksenija Vilić, Tihana Pavičić, Majda Rončević, Jasna Turković) 

 

Točka 8. 

Jednoglasno je donesena odluka da se slijedeći članovi Društva pošalju na tečaj za vodiče: 

Ančica Berki, Mirela Poljak-Šefčić, Ksenija Vilić, Nenad Belaj, Saša Pavičić. Tečaj će se 

održati na Strmcu zadnja dva vikenda u ožujku 2015. Voditelj Vodičke sekcije Ivica Miložić 

se obvezuje obaviti prijavu polaznika tečaja i sve potrebne pripreme oko smještaja istih. 

Društvo plaća trošak školovanja vodiča i zajednički prijevoz bez nabavke opreme: udžbenika, 

kompasa i slično. 

 

Točka 9. 

Budući da već desetak godina nije organizirana pri našem Društvu planinarska škola, 

jednoglasno je donesena odluka o organiziranju Opće planinarske škole tijekom ožujka, 

travnja i svibnja 2015. godine. Zadužuju se Vladimir Pavičić i Tatjana Glumac-Stanković da 

organiziraju sve što je potrebno kako bi se škola održala u navedenom razdoblju. U 

troškovima pohađanja planinarske škole sudjelovat će polaznici škole osobno. 

 

Točka 10. 

Član Društva Zdravko Ećimović je ponudio svoju kuću „VILJEVO” Društvu u svrhu davanja 

smještaja i prenoćišta po posebnim cijenama planinarima Društva, tijekom izleta na području 

Dilj gore i okolice. Jednoglasno je donesena odluka da se prihvati prijedlog nuditelja usluge. 

U privitku ovog zapisnika je interni Ugovor koji će Društvo potpisati sa Zdravkom 

Ećimovićem 01.03.2015. kad se organizira izlet i razgled okolnog terena. Vlado Pavičić će pri 

HPS-u provjeriti na koji način se kuća može kategorizirati i uvrstiti u planinarske rute HPS-a. 

 



4 

 

Točka 11. 

Društvo posjeduje zemljište u Baranji na lokaciji Batine. U blizini se nalaze zapušteni gatori 

veličine oko 60m2 koji su u privatnom vlasništvu. Jednoglasno je donešena odluka da se 

prikupe informacije o vlasnicima, cijenama te mogućnosti kupovine navedenih gatora. 

 

Točka 12. 

Ovogodišnji Podunavski pješački put Aljmaš-Erdut će se održati 26. travnja. Jednoglasno je 

donesena odluka o imenovanju organizacijskog odbora u sastavu: Vlado Obad predsjednik, 

Marjan Špiranec član, Ljilja Havranek član. Preporuka odboru je da se napravi plan PPP 

(vodiči, nekoliko grupa), kontaktira s Turističkom zajednicom itd. kako bi se obogatio PPP 

što većim brojem raznolikih sadržaja. 

 

Točka 13. 

Obzirom da u planu izleta za ožujak postoji nekoliko slobodnih termina postojala je 

mogućnost da se uvrste i novi izleti u plan. Jednoglasno je donesena odluka da se neće 

uvrštavati novi izleti u plan, nego će se to vrijeme iskoristiti za markiranje Baranje, 

raščišćavanje i popravak staze PPP i sl. 

 

 

Točka 14. 

Obzirom da je ljudima koji prvi puta dolaze na sastanak teško pronaći prostoriju Društva koja 

se nalazi na 2. Katu zgrade zadužuje se Lidija Vorše da plastificira desetak natpisa koji će se 

postaviti u hodnicima kao putokaz. 

Saša Pavičić se obavezao raspitati u Poglavarstvu grada o mogućnostima dodjele reklamnog 

ormarića u kojem bi Društvo moglo izlagati svoje promidžbene materijale kao i slike s 

proteklih izleta. 

Odlučeno je da će se zapisnici sa sastanaka UO nakon pregleda i odobrenja (na sastanku 

prisutnih članova UO) objaviti na Internet stranici Društva radi transparentnosti rada UO i 

mogućnosti svim članovima da daju svoje prijedloge za poboljšanje rada Društva. 

U svezi planiranog izleta u Bugarsku 04.-07.06. zajedno s planinarima PD „Visočica“ Visoko 

Saša Pavičić je predložio da on osobno bude vodič Društva navodeći da ima kontakte u 

Bugarskoj u kojoj je bio u rujnu 2014.godine te bi zbog toga on bio logičan izbor, a ne Marjan 

Špiranec. Naglasio je da se s planom za taj izlet kasni. Nakon kraće rasprave zaključeno je da 

je vodič Marjan Špiranec i da ima važeću licencu vodiča te da je na njemu da se pobrine oko 

organizacije izleta u Bugarsku. 

Ljilja Havranek je zatražila 100,00 kuna za platnene torbe koje će se oslikati i prodavati na 

PPP, čime će se obogatiti ponuda. 

 

Sastanak UO je završen u 20,15 sati 

Zapisničar: Lidija Vorše 

 

                                                                                                  Predsjednik: Vladimir Pavičić 

 

 

 
 
 


